



动态添加FSH对绵羊卵巢皮质组织体外培养的影响

彭夏雨^{1, 3}, 杨梅², 陈童³, 汪立芹³, 郭志勤^{3*}

1 石河子大学动物科技学院, 石河子 832000; 2 大连市金州区动物卫生防疫监督管理局, 大连 116037; 3 新疆畜牧科学院中国 澳大利亚绵羊育种研究中心, 中国农业部家畜繁育生物技术重点开放实验室, 动物生物技术重点开放实验室, 乌鲁木齐 830000

The Effects of Dynamic Addition of FSH on Sheep Ovarian Cortical Tissue in vitro Culture

PENG Xia-yu^{1,3}, YANG Mei², CHEN Tong³, WANG Li-qin³, GUO Zhi-qin^{3*}

1 College of Animal Science and Technology, Shihezi University, Shihezi 832000, China; 2 Animal Sanitation Administration of Jinzhou District of Dalian Dalian 116037, China; 3. Key Laboratory of Reproduction and Breeding Biotechnology of Grass Feeding Livestock, Key Laboratory of Animal Biotechnology China Australia Sheep Breeding Research Center, Xinjiang Academy of Animal Science, Urumqi 830000, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)